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Goedemorgen

Dank je wel voor de toelichting, ik zend je antwoord door aan 5.1.2e
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Onderwerp: RE: Vraag over vaccineren medewerkers DJI

oI
Dank voor je bericht. We krijgen vanuit veel invalshoeken de vraag of specifieke (vitale) beroepen niet hoger in de prioritering
kunnen. Het kabinet heeft besloten tot een prioritering die past bij het advies van de gezondheidsraad. Kwetsbaren eerst omdat

dat in de kern het meest effectief de doelen van de bestrijding van de pandemie nastreeft. (Beschermen kwetsbaren, zorgen dat

de zorg het aankan, etc).
Het gezondheidsprofiel van mensen staat daarmee voorop, niet zozeer welk beroep ze doen. Hoewel uiteraard zorgmedewerkers
(in eerste instantie dan weer de medewerkers van de verpleeghuizen etc) wel genoemd zijn.
De prioritering is in de Ministerraad vastgesteld. Het belangrijkste is de uitvoering zo spoedig mogelijk vorm te geven. Ik besef

me dat dit lastig is en er veel plekken in de maatschappij zijn waar intensief contact speelt. De redenering die achter de

vaccinatiestrategie zit is verder uitgewerkt in de kamerbrief van 20 november (vaccinatiestrategie) en als het goed is vanavond

laat (en anders is dat morgenochtend vroeg) komt er een volgende update via de voortgangsbrief over de prioritering binnen de

groep kwetsbaren/ouderen.

Zou jis |ERERgvan een terugkoppeling kunnen voorzien?

Groeten,
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Onderwerp: Vraag over vaccineren medewerkers DJ

coreIIE
Wij kennen elkaar nog niet; mijn naam is[IEEEik ben preventiemedewerker voor VWS-Kern en ik vorm samen met 3

collega’s de interne Q&A-werkgroep Corona. Vrijdagmiddag ben ik gebeld doo van DJI, arbomedewerker en lid van

het IPGW. Hij heeft een vraag over vaccinaties. Ik hoop dat ik met zijn vraag bij jullie aan het juiste adres ben....?

adheeft een vraag over het vaccineren van D]I-medewerkers die in de gevangenissen werken. Volgens zijn zeggen staat

momenteel gepland dat zij in de ‘derde groep’ een vaccinatie kunnen ontvangen, en dus niet bij de eerste twee prioritaire
groepen horen.BER vraagt of VWS kan heroverwegen of DII (uitvoerende functies) alsnog in de eerste groep gevaccineerd
kan worden.

De argumentatie hierbij:
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DJI heeft de opdracht om de maatschappij te beschermen. Gevangenispersoneel bevindt zich dagelijks in de directe buurt van

gedetineerden. Het betreft tienduizend medewerkers. Belangrijk is dat DJI zorgt dat het virus binnen de muren blijft, anders

lopen we als maatschappij risico’s, een voorbeeld is Italie waar een opstand binnen een gevangenis is uitgebroken toen daar een

corona-uitbraak was. Bewaarders hebben een cruciale rol: zij moeten naar het werk, ze kunnen niet thuis werken. Ze blijven
thuis als ze klachten hebben, maar als dit er teveel worden is de continuiteit in gevaar. DII heeft eigen teststraten ingericht,
heeft ook sneltests beschikbaar die zij ingekocht hebben via een arbodienst. Maar nu dus daarbij de dringende vraag om net als

zorgpersoneel in de eerste groep gevaccineerd te mogen worden.

fi i
mogelijk zijn hierover contact op te nemenmeZijn nummer is +1[BE Mailadres

dji.minjus.nl.
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